
Macondo RY:n vuosikokous 19.1.2016 

Paikalla: Maria Blom, Maikki Järvi, Fanny Nummi, Linnea Vuori, Kaisa Penttinen, 
Karoliina Saarinen, Elena Tamminen  

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 14.15

2. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Myönnettiin vastuuvapautus edelliselle hallitukselle sekä hyväksyttiin tilinpäätös. 
Edellisen hallituksen varainhoitaja luovutti puheenjohtajalle Macondon käteiskassan 
(noin 173 euroa), avaimet uudelle ylioppilastalolle sekä Macondon kaappiin. 
Vuosikokouksen pöytäkirjantarkastajina toimivat Karoliina Saarinen ja Fanny Nummi. 
 
4. Keskusteltiin järjestön kommunikaatiokielestä. Päätettiin kieliksi suomi ja englanti, 
sekä tarpeen ja kykyjen mukaan myös espanja ja portugali.

5. Hyväksyttiin muutos yhdistyksen sääntöihin, kohta 9. Yhdistyksen vaalikokous. 
Vaalikokouksen ajankohta muutettu lokakuun ensimmäisen (1.) ja marraskuun 
kolmannenkymmenennen (30.) päivän välisestä ajasta marraskuun ensimmäisen (1.) 
ja joulukuun kolmannenkymmenennen (30.) päivän väliseksi ajaksi.
 
6. Puheenjohtaja alkaa ylläpitämään Macondon tapahtumalistaa. Kaikki hallituksen 
jäsenet tiedottavat toisilleen mielenkiintoisista tapahtumista ja puheenjohtja 
päivittää ne listaan.

7. Keskustelua tulevan vuoden tapahtumista: 
a) Macondo osallistuu DocPoint -dokumenttielokuvafestivaaleille. Järjestö osallistuu 
lippukuluihin osallistujamäärästä riippuen. Puheenjohtaja hoitaa asiasta 
tiedottamisen. 
b) KV-opiskelijat mukaan toimintaan. Keskusteltiin keinoista saada myös 
kansainvälisiä opiskelijoita enemmän mukaan järjestön toimintaan. Yritetään luoda 
kontakteja kielikeskuksen kautta. 
c)Kaksi LAM opiskelijaa alkavat pitää lukupiiriä. Keskusteltiin Macondon 
mahdollisesta osallistumisesta. 
d) Keskusteltiin mahdollisuudesta järjestää kurssi esimerkiksi audiovisuaalisen 
materiaalin käytöstä tutkimuksessa ja sen esittelyssä. Mahdollisesti yhdessä Harri 



Kettusen ja ALKU:n kanssa. Puheenjohtaja on yhteydessä Harri Kettuseen ja 
keskustelee asiasta. 
e) Pidetään silmät ja korvat auki mahdollisia mielenkiintoisia ekskursiokohteita 
varten Suomessa ja ulkomailla. 
f) Keskusteltiin tulevista tapahtumista, kuten esimerkiksi Día de los Muertos -juhlista 
sekä Macondon vuosijuhlista. Pyritään myös järjestämään yhteisiä tapahtumia 
muiden ainejärjestöjen kuten esimerkiksi ALKU:n ja Setentan kanssa. 
Muita mahdollisia tapahtumia: lautapeli-ilta, ruokakarnevaalit, kevään kaatajaiset 
sekä mayojen uusi vuosi. 
g) Keskusteltiin työelämäekskursioista esimerkiksi ulkoministeriöön tai muihin 
mielenkiintoisiin kohteisiin. 
h) Järjestetään ravintolaeksku kevään aikana. Osallistutaan mahdollisuuksien mukaan
ravintolapäivään. 
i) Macondo osallistuu avajaiskarnevaaleille sekä fuksiviikon tapahtumiin tänäkin 
vuonna. 
j) Muihin ajankohtaisiin tapahtumiin, esimerkiksi Cinemaissí, osallistutaan 
mahdollisuuksien mukaan. 

8. Keskusteltiin TAHLO:sta ja opintovastaava esitteli ja opasti sen tekemiseen.

9. Tilavastaava osallistuu tilakoulutukseen. Keskusteltiin myös HYY:n virityspäivästä.

10. Tilavastaava kertoi ajankohtaisista asioista liittyen iso pyörä -uudistukseen ja 
pitää meidät myös 
jatkossa ajan tasalla. Keskusteltiin myös Macondon tarroista sekä mahdollisuudesta 
hankkia haalarimerkkejä. 
 
11. Blogin linkki Facebook-sivulle ei toimi. Se poistetaan ja korvataan ilmoituksella 
Facebook-sivun olemassaolosta. Opintovastaava piti kokouksen jälkeen kaikille 
paikalla oleville perehdytyksen blogin hoitoon.

12. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo. 15.59

Hallituksen seuraava kokous järjestetään 8.2. klo 09.00 päärakennuksen unicafessa. 


